

## Octopus Automatic Add Value Service – Change of Auto-Reload Amount Application Form (Applicable to the family members or friends of Non Supplementary Cardholders only) 「八达通自动增值」服务 — 更改自动增值金额申请表(只适用于非附属卡之亲友)

This form can be used to change the auto-reload amount for one or more *Octopus card* or product (collectively referred to as “*Octopus*”) to the Octopus Automatic Add Value Service (“*AAVS*”).

此表格可为1张/个或以上的八达通卡或产品(「八达通」)更改「八达通自动增值」服务之自动增值金额。

Please complete in BLOCK LETTERS, put a “✓” in the appropriate box, and delete where inappropriate. 请以英文正楷填写、在适当空格内加上「✓」, 及删除不适用处。

### Submission method 递交方法

- Mail to BEA Retail Lending Operations Department (address: 40/F, BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong) or
- Submit at any BEA branch

Application processing will be completed within 8 working days upon receipt of all required information. A notification letter will be sent to the credit cardholder upon completion.

- 邮寄至东亚银行零售信贷营运部(地址: 香港九龙观塘道418号创纪之城五期东亚银行中心40楼)或
- 递交至东亚银行任何分行

申请手续将于收妥所需资料后8个工作日内完成, 其后本行会以专函通知信用卡持卡人。

### Section A 甲部 — Credit Cardholder Information 信用卡持卡人资料

Name in English as printed on HKID Card/Passport 香港身份证/护照上之英文姓名

HKID Card/Passport No. 香港身份证/护照号码

Date of Birth 出生日期

 D日  M月  Y年

BEA Credit Card No. 东亚银行信用卡号码

I would like to change the auto-reload amount for *Octopus* of the following applicant(s).

本人欲为其他申请人现有之八达通更改自动增值金额。

Please complete “Section B – Other Applicants” 请填写「乙部 — 其他申请人」

### Section B 乙部 — Other Applicants 其他申请人

#### 1<sup>st</sup> Applicant 申请人 (1)

Name in English as printed on HKID Card/Passport 香港身份证/护照上之英文姓名

HKID Card/Passport No. 香港身份证/护照号码

Date of Birth 出生日期

 D日  M月  Y年

I would like to change the auto-reload amount for my *Octopus*.

本人欲以现有之八达通更改自动增值金额。

*Octopus* number 八达通号码

 ( )

My desired amount for every auto-reload transaction\* is:

每次自动增值金额\*为:

 HK\$250 /  HK\$500

#### 2<sup>nd</sup> Applicant 申请人 (2)

Name in English as printed on HKID Card/Passport 香港身份证/护照上之英文姓名

HKID Card/Passport No. 香港身份证/护照号码

Date of Birth 出生日期

 D日  M月  Y年

I would like to change the auto-reload amount for my *Octopus*.

本人欲以现有之八达通更改自动增值金额。

*Octopus* number 八达通号码

 ( )

My desired amount for every auto-reload transaction\* is:

每次自动增值金额\*为:

 HK\$250 /  HK\$500

#### 3<sup>rd</sup> Applicant 申请人 (3)

Name in English as printed on HKID Card/Passport 香港身份证/护照上之英文姓名

HKID Card/Passport No. 香港身份证/护照号码

Date of Birth 出生日期

 D日  M月  Y年

I would like to change the auto-reload amount for my *Octopus*.

本人欲以现有之八达通更改自动增值金额。

*Octopus* number 八达通号码

 ( )

My desired amount for every auto-reload transaction\* is:

每次自动增值金额\*为:

 HK\$250 /  HK\$500

## Declaration 声明

I/We hereby declare and confirm that all information in respect of me/us provided in this application form is true, accurate and complete to the best of my/our information, knowledge and belief. By signing this application form, I/we agree to authorise The Bank of East Asia, Limited ("BEA") to pass my/our personal data to Octopus Cards Limited (including but not limited to the information provided in this application form, the information of the AAVS account, my/our latest telephone number(s), and residential address(es)).

As the AAVS Account Holder, I also agree to be liable for all fees associated with the application by all the Applicants under this application in respect of the AAVS as set out herein. I authorise BEA to pay Octopus Cards Limited in accordance with such instructions as it may receive from Octopus Cards Limited from time to time. I promise to reimburse BEA subject to and in accordance with the BEA Credit Card Cardholder Agreement.

本人/吾等声明及确认，本申请表内提供的一切资料就本人/吾等所知所信均属真实、准确及完全。本人/吾等如签署本申请表，即表示同意授权东亚银行有限公司（「东亚银行」）向八达通卡有限公司透露本人/吾等之个人资料（包括但不只限于本申请表内提供的资料、自动增值服务账户资料、本人/吾等最新之电话号码及地址等）。

作为自动增值服务账户持有人，本人同意为本申请表内的每项自动增值服务之申请缴付所有有关费用。本人授权东亚银行依照八达通卡有限公司不时给予东亚银行之指示而向八达通卡有限公司付款。本人承诺遵循东亚银行信用卡持卡人合约偿付东亚银行。

Signature of Credit Cardholder  
信用卡持卡人签署

\_\_\_\_\_

Date  
日期

\_\_\_\_\_

Signature<sup>#</sup> of 1<sup>st</sup> Applicant  
申请人(1)签署<sup>#</sup>

\_\_\_\_\_

Date  
日期

\_\_\_\_\_

Signature<sup>#</sup> of 2<sup>nd</sup> Applicant  
申请人(2)签署<sup>#</sup>

\_\_\_\_\_

Date  
日期

\_\_\_\_\_

Signature<sup>#</sup> of 3<sup>rd</sup> Applicant  
申请人(3)签署<sup>#</sup>

\_\_\_\_\_

Date  
日期

\_\_\_\_\_

<sup>#</sup> If the applicant is aged below 18, the applicant's parent or guardian must sign for the applicant.  
如申请人未满18岁，须由家长或监护人代为签署。

### FOR BANK USE ONLY 银行专用

APP

DEC

SC

A/C No.

DD

VF